
Bagócsi Anna 

Bagócsi Anna vagyok, szőlész- borász mérnöknek tanulok a Szent 

István Egyetemen. Jövőre ilyenkor már valamelyik borászatnál fo-

gom a szakmai gyakorlatomat teljesíteni. Jelenleg tagja vagyok a 

Hallgatói Önkormányzatnak (HÖK), valamint évfolyamfelelősként 

is tevékenykedem. 2016- ban kezdtem itt a tanulmányaimat, előtte 

4 évig a Paksi Vak Bottyán Gimnázium reálosztályos diákja voltam. 

A gimi alatt sok új érdekes információval lettem gazdagabb. Mindig 

érdekelt a biológia, és itt, legfőképpen a tanáromnak köszönhetően, 

még jobban a szívemhez nőtt ez a tudományág. Tudtam, hogy ezzel 

kell továbbtanulnom. A tantárgyak mellett megfizethetetlen emberi dolgokat is ta-

nultam ez idő alatt: az emberi kapcsolatok fontosságát, és hogy ennyi idő után is 

bármikor számíthatok hajdani tanáraimra, akár egy kellemes beszélgetés kere-

tén belül, akár ha valóban segítségre van szükségem. Hálás vagyok a lehetőségért, 

hogy az iskola cserediákjaként eljuthattam Belgiumba, és az angol nyelv gyakor-

lásán kívül olyan élményeket szereztem, amelyeket talán már soha nem lesz lehe-

tőségem megtapasztalni. A mai napig szívesen megyek vissza korábbi iskolámba, és tudom, 

ha nem ide jártam volna, most máshol tartanék az életben. 


